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PROTOKÓŁ                                
z XLIII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 29 listopada 2022 roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 29 listopada 2022 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się XLIII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady witając Zarząd, radnych, zaproszonych gości w osobach 
dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance i dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 
Czarnkowie oraz pracowników Starostwa Powiatowego  w Czarnkowie.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
17 radnych, nieobecnych 4 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, 
Piotr Waśko.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  

Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie zaproponowano. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad 
zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Piotr 
Waśko ):  

- 17 głosów za,  
-  0 głosów przeciwnych,  
-  0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji z dnia 25 października 2022 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XLII Sesji  
z dnia 25 października 2022 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XLII Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 25 października 2022 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Piotr 
Waśko ):  

- 16 głosów za,  
-  0 głosów przeciwnych,  
-  1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 Protokół został przyjęty.  
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Na salę przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w Sesji udział bierze 18 radnych.  

Ad.4 

Informacja Zarządu Dróg Powiatowych o stanie dróg powiatowych i bezpieczeństwa ruchu drogowego 
oraz o przygotowaniu do zabezpieczenia zimowego utrzymania dróg w sezonie 2022/2023. 

 Pisemną informację Zarządu Dróg Powiatowych o stanie dróg powiatowych i bezpieczeństwa 
ruchu drogowego oraz o przygotowaniu do zabezpieczenia zimowego utrzymania dróg w sezonie 
2022/2023 radni otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję. Informacja analizowana 
była przez Komisję Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa i Komisję Rewizyjną.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

W związku z tym, że jest to informacja ważna dla mieszkańców powiatu Przewodniczący Rady prosił 
dyrektora ZDP o krótkie jej omówienie.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w kwestii stanu dróg powiatowych oraz 
bezpieczeństwa ruchu drogowego wskazał, iż: 

Rozstrzygnięto przetargi na następujące zadania: 

1) Wykonanie dokumentacji projektowej na: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1325P na 

odcinku od drogi wojewódzkiej nr 178 do miejscowości Radosiew”. 

Umowa z Wykonawcą została podpisana w dniu 18.05.2022 r. Termin wykonania 18 grudzień 2022 r. Nie 

występuje zagrożenie nie dotrzymania terminu.  Wartość zadania 72 500,00 zł.  

2) Wykonanie dokumentacji projektowej na: „Przebudowa drogi – budowa chodnika przy drodze 
powiatowej nr 1340P w miejscowości Krucz” 

Umowa z Wykonawcą została podpisana w dniu 12.04.2022 r. z terminem realizacji do 12 grudnia 2022 
r. Dokumentacja została złożona w siedzibie ZDP w dniu 21.11.2022 r.  Wartość zadania 99 630,00 
brutto.  

3) „Remont nawierzchni dróg masą asfaltową na gorąco z frezowaniem nawierzchni”. Zadanie 
zakończone. Wykonano remont na odcinkach (łącznie 12 300 m2) o łącznej wartości 800 324,10 zł:  
droga powiatowa nr 1335P dr. 178 – Radolinek     2 050,00 m2, 
droga powiatowa nr 1338P ul. Mężykowska     3 150,00 m2, 
droga powiatowa nr 1345P Śmieszkowo – Dębe (Śmieszkowo)   1 920,00 m2, 
droga powiatowa 1342P Komorzewo – Młynkowo – dwa odcinki 5 180,00 m2. 

4) W dniu 18.11.2022 r. podpisano umowę na kolejny remont dróg masą asfaltową na gorąco   
z frezowaniem nawierzchni na wartość 243 665,46 zł łącznie 2892,00m2.  

droga powiatowa nr 1323P Krzyż Wlkp.       500,00 m2, 
droga powiatowa nr 1327P Łomnica - Trzcianka   2 392,00 m2, 

5) Wykonanie dokumentacji projektowej na: „Przebudowa drogi - Budowa chodnika w miejscowości 
Połajewo, ul. Szamotulska”. 
Umowa z Wykonawcą została podpisana w dniu 14.10.2022 r. z terminem realizacji do 14 sierpnia 
2023 r. Wartość zadania 109 080,00 zł brutto.. 

6) Wykonanie dokumentacji projektowej na: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1349P na odcinku od 
DW nr 153 do m. Bzowo”. 
Umowa z Wykonawcą została podpisana w dniu 16.08.2022 r. z terminem realizacji do 16 sierpnia 
2023 r. Wartość zadania: 274 290,00 zł brutto. 

7) Wykonanie dokumentacji projektowej na: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1323P ul. Wojska 
Polskiego w Krzyżu Wlkp.” 
Umowa z Wykonawcą została podpisana w dniu 12.10.2022 r. z terminem realizacji do 12 
października 2023 r. Wartość zadania: 289 665,00 zł brutto. 
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8) Roboty budowlane zadanie: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1342P w m. Huta”. Termin 
wykonania 9 grudzień 2022 r. Wartość zadania 390 045,29 zł brutto.  

9) Roboty budowlane zadanie: „Przebudowa mostu nr 13/30005593 w ciągu drogi powiatowej nr 
1337P w miejscowości Mężyk”. Termin wykonania 27 czerwiec 2023 r. Wartość zadania   
3 910 932,59 zł brutto zł. 

10) Roboty budowlane zadanie: „Remont drogi powiatowej nr 1338P na odcinku Wieleń –  
Mężyk”. Termin wykonania 12 grudzień 2022 r. Wartość zadania 273 306,00 brutto, oraz 
zwiększenie zakresu robót na podstawie aneksu określającego ostateczną wartość zadania na 
314 177,67 zł brutto.    

Odnosząc się do zimowego utrzymania ZDP posiada własny sprzęt i nośniki do zimowego 
trzymania. Sprzęt znajduje się na Obwodach Drogowych Wieleń, Trzcianka i Czarnków.  

 5 piaskarek samochodowych, 1 piaskarka ciągnikowa, 
 6 pługów odśnieżnych, 1 pług wirnikowy (ciągnikowy), 
 5 samochodów, 
 4 ciągniki, 
 4 ładowacze czołowe. 
Oprócz sprzętu własnego na wypadek „ciężkiej zimy” Zarząd Dróg Powiatowych ogłosił przetarg 
na zimowe utrzymanie dróg na sprzęt, umożliwiający likwidację zasp śnieżnych. Wszystkie drogi 
powiatowe zostały podzielone na 12 obszarów i dla nich został ogłoszony przetarg. 

Stan zapasów mieszaniny piaskowo-solnej na dzień dzisiejszy w poszczególnych obwodach drogowych: OD 
Czarnków ok. 350 ton, OD Trzcianka ok. 155 ton, OD Wieleń 270 ton.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś  z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Radna Izabela Bobińska zapytała, na ile wystarczy mieszanki gdyby była zima? 

Dyrektor ZDP odpowiedział, że jeżeli będzie taka zima jak mieliśmy w zeszłym roku to swobodnie 
mieszanki wystarczy na całą zimę. Jeżeli warunki pogodowe będą inne to trudno powiedzieć na ile tej 
mieszanki wystarczy. Najgorsza jest taka zima, jeżeli w ciągu dnia pada śnieg, a w nocy przymrozi, to 
wówczas tworzy się „szklanka”, trzeba sypać nad ranem bo ludzie nie dojadą do pracy. Potem w ciągu dnia 
jest temperatura na plusie, znowu się topi i w nocy przymarza i to są najgorsze warunki dla drogowców 
jakie mogą być.  

Radna Bobińska zapytała na jakim etapie jest projekt budowy chodnika w Romanowie? 

Dyrektor ZDP odpowiedział, że w zasadzie  chodnik w Romanowie jest cały zaprojektowany, 
dokumentacja techniczna jest gotowa, są wszystkie dokumenty oprócz jednego, tzn. brakuje decyzji   
z Wód Polskich. Na tą decyzję czekamy aby móc wystąpić o decyzję ZRiD.  

Radna Bobińska zapytała jaki jest koszt budowy chodnika w Romanowie, chodzi o inwestycję.  

Dyrektor ZDP odpowiedział, że szacunkowo jest to koszt ok. 8 mln. zł. 

Radna Bobińska zapytała, czy jest to kwota realna przy obecnych cenach? 

Dyrektor ZDP odpowiedział, że jest to realna kwota.  

Radna Bobińska zadała pytanie odnośnie bezpiecznych przejść. Wie, że jest to w gestii Wojewody 
i wie, że Gębice nie spełniały wszystkich kryteriów, stąd zapytała, czy jest szansa żebyśmy zabiegali o to, 
żeby jednak te kryteria były przychylne dla nas, bo tam jest naprawdę sytuacja niebezpieczna. Natomiast 
zrodził się nowy pomysł ronda w Gębicach i o tym też jest dyskusja w Gminie. Sołtys zamierza 
zaangażować pieniądze Sołectwa, natomiast ta lokalizacja, którą zaproponował jest co najmniej dziwna. 
Radna wie, że Sołtys zabiega też w powiecie o przychylność dla jego projektu. 

Dyrektor ZDP odpowiedział, że postawienie ronda w tym miejscu, gdzie Sołtys ma wizję na to 
rondo, to nie ma najmniejszego sensu bowiem zablokowani zostaną wszyscy rolnicy dojeżdżający na pola 
ze wsi. Tam jest za mało miejsca aby zbudować rondo o normalnych promieniach skrętu czyli dużych, 
takich dla kombajnów, dla ciężkiego sprzętu rolniczego. Tam może być takie małe kontaktowe, taka mała 
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pinezka jak jest w Czarnkowie przy dworcu PKS. Jeżeli miałoby powstać rondo w Gębicach to tylko   
i wyłącznie na skrzyżowaniu dróg Sarbia-Huta i Gębice-Brzezno. Jeśli chodzi o przejścia dla pieszych, to 
zmieniły się trochę warunki i myślę, że nabory na te pieniądze zewnętrzne będą, na poprawę 
bezpieczeństwa. Dokumentacja, która jest wymaga przerobienia, ale to nie jest problem. Będziemy 
startować w tym konkursie na pewno, bo to są dodatkowe pieniądze, których my nie posiadamy, aby 
samemu coś zrobić. Myślę tu o 3 przejściach – Biała, Krzyż Wlkp. i Gębice.  

Radny Krystian Kawczyński zwrócił uwagę, że ścieżka rowerowa Drawsko-Krzyż Wlkp. po 
przebudowie oznakowana została jako ścieżka tylko dla rowerów. Pytanie mieszkańców jest takie, czy tą 
ścieżką mogą się poruszać pieszo i czy Policja może nakładać mandaty z tego tytułu? 

Dyrektor ZDP odpowiedział, że ścieżka Drawsko-Krzyż Wlkp. została zaprojektowana jako ścieżka 
rowerowa, chodzi o parametry szerokościowe, nośności i w ogóle bezpieczeństwa. To jest jedna rzecz. 
Druga rzecz jest taka, że w ten czas jak aplikowano o środki zewnętrzne to wskazywano ścieżkę rowerową 
a nie pieszo-rowerową. Możemy to zmienić, ale dopiero po ustaniu projektu, w tym wypadku trwałość 
projektu to 5 lat. Zdaniem dyrektora, jeżeli piesi będą się tą ścieżką powoli poruszali, to lepiej niech się 
poruszają tą ścieżką niż jezdnią. Policja nie powinna robić trudności.   

Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował dyrektorowi ZDP za wystąpienie.  

Ad.5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 marca 
2022 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 marca 2022 roku   
w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2022 roku, który radni otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 
marca 2022 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/269/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie określenia zadań 
finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku 
została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

b) przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim na 
lata 2022 - 2024”, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim na lata 2022 - 2024”, 
który radni otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   
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 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim na 
lata 2022 - 2024”. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/270/2022 w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy 
Zastępczej w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim na lata 2022 - 2024” została podjęta i stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

c)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022-
2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 2036, który radni 
otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do WPF – u.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/271/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

d) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, który radni otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym 
punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/272/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2022 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, który radni 
otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, nie mniej jednak Przewodniczący Rady 
poprosił o kilka słów w tej sprawie z-cę naczelnika Wydziału Komunikacji.  

 Z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji przypomniał radnym, iż na początku września Powiat 
otrzymał informację o postawieniu w stan likwidacji Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej PKS 
Wałcz. W następstwie tego Starosta rozpoczął rozmowy z przewoźnikami z naszego terenu oraz   
z przewoźnikami spoza powiatu żeby w jakiś sposób zabezpieczyć dojazd przede wszystkim młodzieży 
szkół ponadpodstawowych do szkół od 1 stycznia 2023 roku. Udało się wypracować, mając nadzieję, że 
dobre rozwiązanie z tzw. Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych, który dopłaca do przewozów 3 zł 
do km. Udało się złożyć wniosek o dofinansowanie 5 linii komunikacyjnych, powiatowych i są to linie: 

1. Trzcianka – Dzierżązno Wielkie – Trzcianka 

2. Trzcianka – Radolin – Czarnków 

3. Czarnków – Radosiew – Trzcianka 

4. Wieleń – Kuźnica Żelichowska – Wieleń 

5. Żelichowo – Dębogóra – Krzyż Wlkp. 

Linie te będą realizowane przez dwóch przewoźników z terenu powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. 
Natomiast złożone zostały również przez przedsiębiorców spoza terenu powiatu, tj. przez PKS Piła oraz 
firmę EUROMAT-POL spod Konina wnioski na realizację w sumie 9 linii autobusowych. Łącznie te linie 
złożone przez tych przewoźników w ramach Funduszu RPA oraz tzw. linie komercyjne bez dopłat 
zabezpieczają w 95% te połączenia, które realizował PKS Wałcz. Obecnie czekamy na informację od 
Wojewody. Wniosek został złożony. Część zezwoleń tym przewoźnikom na tzw. liniach komercyjnych już 
wydano. Z Gminami również udało się dojść do konsensusu, 50% finansuje Powiat i 50% solidarnie 
wszystkie Gminy. W sumie jest to kwota 244.156 zł, czyli 122 tys. zł finansuje Powiat i 122 tys. zł finansują 
Gminy. To jest kwota roczna.  

 Pytanie zgłosiła radna Bobińska pytając, czy do tej pory nie płaciliśmy takich pieniędzy? 

 Z-ca naczelnika odpowiedział, że żadnych pieniędzy nie płacono. 

 Radna Bobińska – czyli to jest nowy obowiązek, który na nas spoczywa, tak? 

Z-ca naczelnika odpowiedział, tak.  

Radna Bobińska zapytał, czy te 3 zł z FRPA to jest suma, która wystarcza? 

Z-ca naczelnika odpowiedział, że to jest suma, która ogólnie nie wystarcza, 3 zł jest to kwota, 
którą dopłaca Wojewoda. Warunek jest taki, że organizator, którym jest Powiat, musi dopłacić 10% tej 
kwoty, czyli 0,30 zł. My jako Powiat dopłacamy średnio ok. 4,50 zł.  

Radna Bobińska zapytała, czy jest szansa, że będziemy zabiegali u Wojewody o większe fundusze 
albo zwiększenie funduszy? 

Z-ca naczelnika odpowiedział, że takiej możliwości nie ma. Ustawa wyraźnie mówi o 3 zł.  
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Radny Janusz Rajek dopytał – rozumiem, że te linie które wytypowane są w uchwale tak jakby 
wspieramy wprost, a inne odcinki jakby komercyjnie, rynkowo na razie mają wejść? 

Z-ca naczelnika odpowiedział, że tak. Przedsiębiorcy wyliczyli sobie, że te linie, których Powiat nie 
będzie wspierał, powinny się bilansować, czyli powinny przynosić im zysk.  

 Więcej pytań nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  1  głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/273/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów   
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta i stanowi załącznik  
nr 19 do niniejszego protokołu. 

f) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i przechowywanie go na wyznaczonym 
parkingu strzeżonym oraz wysokości opłaty w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu,  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i przechowywanie go na wyznaczonym parkingu strzeżonym 
oraz wysokości opłaty w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, który radni otrzymali wcześniej, czy radni 
mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i przechowywanie go na wyznaczonym 
parkingu strzeżonym oraz wysokości opłaty w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/274/2022 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
pojazdu z drogi i przechowywanie go na wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz wysokości opłaty w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

g) uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego   
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy   
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.   
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”, który radni otrzymali wcześniej, czy 
radni mają pytania w tym punkcie? 
 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   
 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego   
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z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy   
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/275/2022 w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 
współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2023 rok” została podjęta i stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

h) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, który 
radni otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/276/2022 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego została podjęta i stanowi załącznik   
nr 25 do niniejszego protokołu. 

i) zmiany w Statucie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany   
w Statucie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, który radni otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania 
w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w zmiany w Statucie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIII/277/2022 w sprawie zmiany w Statucie Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego została podjęta i stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
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Ad.6 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XLII a XLIII Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Starosta uzupełnił informację pisemną o posiedzenie Zarządu Powiatu, które miało miejsce   
w dniu 24 listopada 2022 r.  

Zarząd, w sprawach z zakresu komunikacji: 
1) zapoznał się z informacją o stanie organizacji usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na terenie powiatu w 2023 roku, 
2) rozpatrzył pozytywnie wniosek Wójta Gminy Połajewo o zaopiniowanie projektu uchwały   

w sprawie zaliczenia dróg w gminie Połajewo do kategorii dróg gminnych, podejmując w tej 
sprawie stosowną uchwałę. 

W sprawach z zakresu finansów powiatu zapoznał się z informacją o zmianach do uchwały budżetowej na 
2022 rok proponowanych na dzisiejszą sesję. 

Zarząd podjął uchwały w sprawie: 
1) wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego   

w trybie podstawowym bez negocjacji na wybór wykonawcy świadczącego usługi 
ubezpieczenia majątku powiatu na lata 2023-2025, 

2) rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 
prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 
poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Pana Starosty? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.7 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się na posiedzeniu w dniu dzisiejszym, na którym 
omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2036 i zmiany 
do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, które zostały zatwierdzone na dzisiejszej Sesji. 

Komisja Rewizyjna spotkała się w dniu 22 listopada 2022 r., na którym to posiedzeniu dokonała 

kontroli realizacji zadania „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Drawsko-Krzyż Wlkp.” oraz 
wspólnie Komisją Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa w dniu 29 listopada br. 

wysłuchując informacji Zarządu Dróg Powiatowych o stanie dróg powiatowych, przygotowaniu do 
zabezpieczenia zimowego utrzymania dróg w sezonie 2022/2023. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  spotkała się w dniu 22 listopada br. Tematem spotkania było 

zapoznanie się z potrzebami remontowo-inwestycyjnymi szkół i placówek oświatowych oraz projektem 
Powiatowego Kalendarza Imprez sportowych, kulturalnych i turystycznych na 2023 rok. 

  Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych spotkała się w dniu 23 listopada br. dokonując oceny 
sytuacji szpitali powiatowych w Czarnkowie i w Trzciance po III kwartałach 2022 r. 

Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa spotkała się w dniu dzisiejszym, 

wspólnie z Komisją Rewizyjną, wysłuchując informacji Zarządu Dróg Powiatowych o stanie dróg 
powiatowych, przygotowaniu do zabezpieczenia zimowego utrzymania dróg w sezonie 2022/2023. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 29 listopada br. prowadziła postępowanie wyjaśniające 
w sprawie jednego z mieszkańców, który wnioskował o wszczęcie postepowania kontrolnego   
w Powiatowym Urzędzie Pracy Filii w Trzciance. Wniosek został przesłany przez Ministerstwo  Rodziny   
i Polityki Społecznej. Poproszono dyrektora PUP o przedstawienie wyjaśnień. Na podstawie złożonych 
wyjaśnień Komisja stwierdziła, że kontrola jest nieuzasadniona, a roszczenia są przedawnione.  
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Przewodniczący Rady zrozumiał, że tutaj nie będzie żadnej interwencji Rady Powiatu w tej kwestii.  
Przewodniczący Komisji odpowiedział, że nie będzie.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 
 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.8 

Interpelacje radnych.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

Głos zabrał radny Krystian Kawczyński składając dwie interpelacje w sprawie: 

- podjęcia działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa pieszych, rowerzystów i kierowców poprzez 
pomalowanie linii na skrajniach jezdni pasami na odcinku Drawsko-Pęckowo i Pęckowo-Piłka – zał. nr 29,  

- podjęcia działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa pieszych i rowerzystów na odcinku drogi 
powiatowej nr 1336P  Drawski Młyn-Pęckowo – zał. nr 30.  

Interpelacje zostały przyjęte.  

Ad.9 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radni nie zabrali głosu. 

Ad.10 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radny Szymon Rojewski poinformował radnych, iż kolega radny Piotr Waśko od kilkunastu 
miesięcy zmaga się z bardzo poważną chorobą. Wymaga całodobowej opieki, która jest płatna. Obecnie 
przebywa na turnusie rehabilitacyjnym, za który musi zapłacić z własnych środków. Radny Rojewski 
zwrócił się do wszystkich radnych o możliwość wsparcia finansowego radnego w tej trudnej sytuacji. 
Sytuacja finansowa nie jest zbyt wesoła, jest trudna. Radny Waśko nie pracuje już od kilku miesięcy. 
Brakuje już tych pieniążków na opiekę, na zapewnienie całodobowej opieki. Gdyby ktoś z radnych chciał 
wesprzeć kolegę Piotra w tych trudnych chwilach, to w Biurze Rady Powiatu znajduje się numer konta 
bankowego rodziny, przesłane zostało również radnym. Podany numer konta należy do córki radnego,   
u której radny przebywa.  

Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż najbliższa Sesja Rady Powiatu planowana jest na 
dzień 29 grudnia br. na godzi. 13.00.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej przypomniał radnym, że na dzień 6 grudnia br. 
zaplanowane zostało wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu na temat projektu budżetu 
powiatu na 2023 rok, na godz. 12.00. 

Ad.11 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLIII Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 13.50 życząc radnym bezpiecznego powrotu do domu oraz z okazji nadchodzących świąt 
Bożego Narodzenia życzył wszystkim rodzinnych, wesołych świąt, z dobrymi prezentami.  

Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała: 
Małgorzata Pompała                                     
  


